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OLOMÖTESINSTANS PARAGRAFER 

Kyrkorådet §§  1–13 

DATUM FÖR MÖTET  TID PLATS 

31 januari 2024  19:00 – 20:29  Digitalt via Teams 

NÄRVARANDE 

Se separat sida 

Sammanträdesprotokoll 

  

Utses att justera: Ingrid Kjelsson 

 

Justeringens plats 

och tid: Digitalt, under vecka 6 

 

Underskrifter: Sekreterare  

 Ellenor Ågevall 

 Ordförande  

 Kjell Svantesson 

 Justerare  

 Ingrid Kjelsson 

 

  

Ellenor Ågevall (5 feb. 2024 15:07 GMT+1)
Ellenor Ågevall

Kjell Svantesson (5 feb. 2024 15:08 GMT+1)
Kjell Svantesson

Ingrid Kjelsson (6 feb. 2024 13:18 GMT+1)
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Mötesdeltagare 

Ordinarie ledamöter: 

Kjell Svantesson 

Oddbjörn Ericsson 

Hans Cederberg 

Jon Olofsson 

Elizabeth Gunnmo 

Timo Andersson 

Örjan Eriksson 

Maj-Lis Ek  

Hans-Olof Andersson  

Barbro Norberg 

Ingrid Kjelsson, tjg. ersättare 

Gudrun Eriksson, tjg. ersättare 

Christin Nygren Sundvisson 

Ersättare: 

Susanne Berglin 

Catarina Raswill Antán 

Kjell Åke Andersson 

Närvarande övriga:  

Helena Strid, ansvarig för LFP-projektet  

Ellenor Ågevall, sekreterare  
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§ 1  

Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna till kvällens möte och förklarade mötet öppnat. Kyrkoherden 

inledde därefter mötet med tänkvärda ord från den gångna helgen; tema Nåd och tjänst.  

 

§ 2  

Val av en justerare att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll 

Ingrid Kjelsson utsågs att justera dagens protokoll.  

 

§ 3  

Upprop 

Sekreteraren förrättade upprop.  

 

§ 4 

Fastställande av dagordningen 

Kyrkorådet beslutade  

att fastställa dagordningen med ett tillägg gällande en församlingsrådsfråga under §11.  

 

§ 5 

Föregående mötesprotokoll 

Kyrkorådet beslutade  

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. 
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Beslutsärenden:  

 

§ 6 
Ansökan om medel från Leader 3sam för Indalsleden  

Indalsleden är i behov av röjning, märkning och skyltning för att bli en fungerande vandringsled. Den 

är dessutom i behov av att i möjligast mån säkerställas geografiskt i sitt ursprung samt mätas in för att 

finnas i kartbilder tillgängliga för vandrare. Till detta behövs ”Bo-Äta-Göra”-aktörer knytas. Detta 

kräver samverkan mellan många aktörer som har en gemensam bild av målsättningen. 

  

Det har tidigare gjorts satsningar på Indalsleden. Trots detta har vi i dag inte en röjd, märkt eller 

vandringsbar led. Det önskas nu göras en förstudie för att undersöka om omständigheterna i dagsläget 

är andra och om en ytterligare satsning på leden skulle ge ett annat resultat än tidigare. Förhoppningen 

är att detta ska gagna bygden, folkhälsan och näringslivet. 

  

Denna ansökan bygger på att en kanslianställd medarbetare utökar sin tjänst från 80–100%, 

utökningen finansieras genom projektet och kunskapen stannar på detta vis kvar i organisationen. 

  

Ekonomiskt handlar det om ca 300,000 kr. 

 
Arbetsutskottet föreslår kyrkorådet att: Pastoratet söker medel från Leader 3sam. Detta för att 

genomföra en förstudie som bl. a. skall kartlägga ledens sträckning samt studera tidigare insatser som 

gjorts. 

Kyrkorådet beslutade  

att bifalla arbetsutskottets förslag.  

 

 

§ 7 

Ledamöter Arådalens kapellstiftelse  

Gunilla Jansson har undersökt stadgarna för ovan nämnda stiftelse. Enligt Länsstyrelsen i 

Västernorrland är stiftelsens stadgar från 2008 nu gällande. Det innebär att pastoratet skall utse fyra 

ledamöter i styrelsen. Jon Olofsson är utsedd sedan tidigare. Alltså behöver pastoratet komplettera 

med tre till. När dessa sedan är utsedda kan den nya styrelsen arbeta fram nya stadgar som ska 

godkännas av Länsstyrelsen i Västernorrland. 

 

Gunilla har lagt följande förslag på ledamöter: Egon Tiren, Helena Strid och Lennart Raswill. 

Samtliga har tackat ja. 

 

Arbetsutskottet föreslår kyrkorådet att besluta att utse ovanstående personer att ingå i den nya 

styrelsen för Arådalens kapellstiftelse. 

Kyrkorådet beslutade 

att bifalla arbetsutskottets förslag.  
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§ 8 
Inrättande av ny tjänst som fastighetschef 

I och med att pastoratets nuvarande fastighetsansvarig avslutar sin anställning den sista mars behöver 

en ny person rekryteras till detta uppdrag. Personalutskottet har diskuterat frågan och kommit fram till 

att en ny tjänst med benämningen fastighetschef ska inrättas och utlysas. Detta har också förankrats i 

den direkta ledningen. 

När det gäller resurstilldelning för fastighets- och kyrkogårdsarbete är det en fråga som den blivande 

fastighetschefen och kyrkogårdschefen får i uppdrag att lösa tillsammans. 

Fastighetschefen blir direkt underställd kyrkoherden och kommer att ingå i ledningsgruppen. 

 

Arbetsutskottet föreslår kyrkorådet att besluta om att en tjänst som fastighetschef inrättas och att 

annonsering sker så snart som det är möjligt. 

Kyrkorådet beslutade 

att bifalla arbetsutskottets förslag. 

 

§ 9 
Inköp av konstverk för församlingsrådspeng  
Församlingsrådet i Berg har med sin församlingsrådspeng inhandlat ett konstverk för 50,000 kr. Detta 

inköp är dock att betrakta som en investering, vilket församlingsråden ej kan fatta beslut om på egen 

hand. Denna investering belastar således inte församlingsrådet. Frågor av detta slag skall upp till KF 

för beslut innan man handlar.  

Arbetsutskottet föreslår kyrkorådet att besluta att föreslå kyrkofullmäktige att bifalla inköpet i 

efterhand, samt att församlingsrådet i Berg får minskat anslag för 2024 med 25,000 kr. 

 

Församlingsrådets ordförande förklarade bakgrunden till tavlans inköp. Hon efterlyste även en 

tydligare beskrivning av vad församlingsrådens pengar kan/inte kan användas till. Kjell kommer att ta 

upp frågan i AU för att se om nuvarande regler behöver justeras. Han kommer också ta kontakt med 

Lars på Servicebyrån för att efterhöra var gränsen går för investeringar. 

Kyrkorådet beslutade 

att bifalla arbetsutskottets förslag. 
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§ 10 

Informationsärenden: 

Kyrkoherden informerade: En person har anställts i Revsund-Sundsjö-Bodsjö för att arbeta med 

barnkör. Ellenor o Christin arbetar med att sammanställa en lista för pastoratets ändamålsbestämda 

medel. Organisationen lever fortfarande i konsekvenserna av cyberattacken, med allt vad det innebär. 

Detta visar hur viktigt det är att vi har avtal med dataskyddsombud.  

Intensivt arbete inför biskopsvisitationen pågår, i samband med detta har inventering av arkiv och 

hantering av K-boksblanketter skett. Det arbetas även med själva schemat inför visitationen. 

Kyrkorådet bjuds in till onsdagen den 21:a februari i Oviken. Information kring detta kommer att gå ut 

i ett nyhetsbrev. Visitationsmässa kommer att ske i Brunflo den 3:e mars. Den 23:e februari blir det en 

dag på Älggårdsberget för församlingsråden. Tanken är att det ska erbjudas resa med buss den dagen.  

Lönekartläggning är gjord, den visade inget särskilt som stack ut. 

Christin har haft en träff med Östersunds församling gällande samverkan med kommunerna.  

 

Fastighetsutskottet: 

Hans Cederberg informerade: Fastighetsutskottet träffades den 30:e januari för första gången för 

året. Det har påbörjats en förberedelseprocess inför Cristofers efterträdare. Framför allt behövs arbetet 

med larmsystemen ses över/dras i gång.  

Förberedelse pågår även inför höstens arbete samt ett skapande av en tioårsplan för fastighetsområdets 

olika kommande projekt.  

 

Kyrkogårdsutskottet:  

Jon Olofsson informerade: Utskottet hade möte den 17:e januari. Då skedde uppföljning på 

pågående ärendeprojekt, såsom vägen i Brunflo och restaurering av Hällesjö kyrka.  

Just nu är det en del sjukskrivningar hos personalen. Inventering av K-märkta gravstenar i hela 

pastoratet kommer att ske under kommande år. KU återkommer med mer information gällande detta.  

KU arbetar även med frågan gällande vad som förväntas av dem i händelse av kris eller krig.   

Gällande huruvida pastoratet kan, bör eller ska bedriva egen begravningsbyråverksamhet – 

undersökning pågår i denna fråga.  

Digitala kartor ska skapas för Ragunda och Ljungå kyrkogårdar.  

Mätningsman kommer till pastoratet den 9:e februari. 

 

Arbetet med lokalförsörjningsplanen:  

Helena Strid informerade: Helena förklarade att kyrkorådet är en viktig del av arbetet med 

lokalförsörjningsplanen. Hon visade en PP-presentation som beskrev tidsaxeln för processen samt 

visade kommunikationsplan för 2024. Dessutom beskrev hon var i processen med LFP hon är just nu. 

IT-attacken har tyvärr lett till en försening i arbetet. Informationsmöten för medarbetare, 

förtroendevalda och allmänheten kommer att ske regelbundet under året. Information kommer även gå 

ut i flera kanaler. Helena avslutade med att visa faktaunderlag med en del statistik.  
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Avsägelser i församlingsråden 

• Helena Åsasdotter Nord, Berg (kommer ej att ersättas) 

• Charlotta Olsson Berg, går från ordinarie till ersättare 

• Lisa Bois, Marieby 

• Malin Söderström, Bräcke 

• Maria Lind, Brunflo (kommer ej ersättas) 

 
Detta kommer att fastställas av kyrkofullmäktige i maj.  

Kyrkorådet beslutade 

att lägga samtlig information till handlingarna. 

 

 

§ 11 

Diskussionsfrågor 

En fråga ställdes gällande församlingsrådsledamot som även sitter i FU och hur ersättningen då 

debiteras på fastighetsutskottets möten. Meningen att ersättningen ska debiteras fastighetsutskottet.  

Kyrkorådet beslutade  

att lägga informationen till handlingarna. 

 

§ 12 

Nya frågor 

Inga nya frågor anmälda.  

 

§ 13 

Avslutning 

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade därefter mötet kl. 20:29. 
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